
PROTOKÓŁ NR XII/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  

z dnia 31 sierpnia 2007 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 31 

sierpnia 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz.10
00

 do godz. 11
45

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję Rady 

stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/, prawomocność obrad. Na sali obecnych było 14 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

4. Radca prawny UMiG    p. Marian Seweryn 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu/. 

6. Mieszkańcy miasta i gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. 

Kazimierza Tomczyka, który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 13 na stan 

obecnych 14 radnych radny p. Kazimierz Tomczyk został sekretarzem obrad. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 

radny otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał czy są wnioski lub uwagi 

co do porządku obrad. Wniosków i uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do 

głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W głosowaniu za – 14 na 

stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 



6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

b) zatwierdzenia wartości jednego punktu w złotych w punktowym systemie 

wynagradzania dla pracowników Zakładu Usług Komunalnych będący 

jednostką organizacyjną gminy w Nowym Mieście nad Pilicą; 
c) rozwiązania i likwidacji Związku Gmin „Pilica”; 

d) powołania zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników 

do Sądu Rejonowego w Grójcu na kadencję lat 2008 – 2012. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy zachodzi potrzeba czytania protokołu. Uwag i zastrzeżeń do 

protokołu nie wniesiono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. 

W głosowaniu za – 14 czyli jednogłośnie został protokół przyjęty. 

 

PKT 4 
Z uwagi na fakt, że Komisja Rewizyjna i Komisja Gospodarczo - Budżetowa 

Rady Miejskiej obradowały wspólnie i przewodniczyła obradom 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek została poproszona o 

sprawozdanie z działalności Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Dudek Teresa poinformowała, że 

Komisje obradowały w dniu 21 sierpnia 2007 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie poszczególnych Komisji zgodnie z 

załączoną listą obecności oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy  p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy  p. Ewa Bator 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk 

4. Inspektor UmiG    p. Andrzej Przyborek 

5. Inspektor UmiG    p. Małgorzata Krawczyk 

6. Inspektor UmiG    p. Bogumił Strumiłło 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

b) w sprawie rozwiązania i likwidacji Związku Gmin „Pilica”; 

c) zatwierdzenia wartości jednego punktu w złotych w punktowym 

systemie wynagradzania dla pracowników Zakładu Usług 

Komunalnych będący jednostką organizacyjną gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą; 



2. Zapoznanie się z informacją o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2007 roku. 

3. Zapoznanie się z etapem prac nad przygotowaniem projektów, które 

zostaną złożone w celu pozyskania środków unijnych. 

4. Analiza przetargów rozstrzygniętych i przygotowanych w 2007 roku. 

5. Zapoznanie się z dokumentacją III etapu kanalizacji kolektora „C” 

(dotyczy sprawy spornej UmiG i GS – u) 

6. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała zebranych o zmianach w 

budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Zmiany te wynikają z powodu przeniesień 
wydatków pomiędzy poszczególnymi podziałkami klasyfikacji budżetowej oraz 

z otrzymanych dotacji celowych. Dokonuje się zmian w dochodach zwiększając 

je o kwotę 8000 zł i dochody po zmianach wynosić będą 13 798 772 zł, wydatki 

zwiększa się o kwotę 11 000 zł i wydatki po zmianach wynoszą 15 246 681 zł. 

W wyniku powyższych zmian ulega zwiększeniu deficyt budżetowy i wynosi  

1 447 909 zł. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapytała 

radnych czy drogę w Świdrygałach robimy z własnych środków, czy 

przeznaczamy 22 000 zł na studium wykonalności i próbujemy pozyskać środki 

z Unii Europejskiej. Poinformowała, że na Świdrygały zrobiona jest 

dokumentacja techniczna już pod warunki unijne która kosztowała około 60 000 

zł. Radni zdecydowali, żeby zrobić Studium Wykonalności i próbować sięgnąć 
po środki unijne. Komisje zmiany w budżecie zaopiniowały pozytywnie.  

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała członków Komisji 

z projektem uchwały w sprawie rozwiązania i likwidacji Związku Gmin 

”Pilica”. Radny p. Bors Mirosław stwierdził, że jest pierwszy za likwidacją tego 

Związku, tak jak był pierwszy za wystąpieniem Gminy ze Związku i dziwi się 
dlaczego to jeszcze istnieje. Komisje po dyskusji pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wartości jednego punktu w złotych w 

punktowym systemie wynagradzania dla pracowników Zakładu Usług 

Komunalnych będący jednostką organizacyjną gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą. Poinformowała, że proponuje się podnieść wartość jednego punktu z 5 zł 

na 6 zł. Podwyżka taka nie nadwyręży budżetu tym bardziej, że ZUK za I 

półrocze wypracował zysk w kwocie 124 395,82 zł. W/W projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków Komisji z realizacją 
budżetu za I półrocze 2007 roku. Poinformowała, że realizacja budżetu w I 

półroczu 2007 roku była prawidłowa. Terminowo realizowano wszystkie 

zobowiązania pieniężne, w tym raty pożyczki na rzecz Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie – 81 500 zł. 

W związku z powyższym zadłużenie gminy zmniejsza się w stosunku do roku 

ubiegłego i wynosi 407 500,00 zł, co stanowi około 3% planowanych dochodów 



ogółem. Z kwoty 2 978 000,00 zł zaplanowanych zadań inwestycyjnych 

zrealizowano 352 083,76 zł co stanowi 11,82%. Zadania inwestycyjne o dużej 

wartości będą realizowane w II półroczu 2007 roku. Na dzień 30 czerwca 2007 

roku w budżecie gminy wystąpiła nadwyżka budżetowa w wysokości 1 627 

031,07 zł. Na koniec okresu sprawozdawczego nie wystąpiły zobowiązania 

wymagalne. Wykonanie dochodów i wydatków wskazują na właściwą rytmikę 
założonego na 2007 rok budżetu. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała o etapach 

prac przygotowujących do pozyskania środków z UE. Trzeba zastanowić się nad 

remontem i przebudową kanalizacji w związku z tym, że ciągle są awarie i stara 

kanalizacja po prostu wymaga modernizacji. Radny p. Stanisław Motyl 

stwierdził, że nie wiadomo jak będzie funkcjonowała oczyszczalnia po JW. 

Więc naprawdę trzeba zająć się tym problemem i należałoby do kluczowych 

zadań dopisać uregulowanie gospodarki wodno – ściekowej, dotychczasowy 

kolektor zaczyna się zapychać. Odnośnie zadań priorytetowych to radny p. 

Mirosław Binkiewicz zauważył, że należałoby pokończyć budowę 
pozaczynanych dróg i chodzi tu min. o Godzimierz, Świdrygały, Nowe 

Łęgonice. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Czesław Lewecki 

poinformował, że wraz z p. Burmistrz będzie występował o środki finansowe do 

Lasów Państwowych na dokończenie budowy drogi na Wliskę. 
Inspektor UMiG p. Przyborek Andrzej przedstawił informację na temat 

realizacji zadań w 2007 roku w trybie ustawy Prawo zamówień publicznych. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu Komisji. Takową informację 
przedstawiła również p. Małgorzata Krawczyk. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu Komisji. Inspektor Urzędu MiG p. Bogumił Strumiłło poinformował, 

że on przeprowadził jeden przetarg na dowóz uczniów do szkół. Były dwie 

oferty jedna PKS Grójec za kwotę 17,49/os/miesięcznie i PKS Rawa 

Mazowiecka za kwotę 24,40/os/miesięcznie. Wygrał PKS Grójec. 

Członkowie Komisji zapoznali się z dokumentacją budowy kolektora C w 

związku z zaistniałą sprawą sporną pomiędzy GS a Urzędem. Po dyskusji 

postanowiono aby doprowadzić do rozgraniczenia drogi i wtedy należy 

zastanowić się jak sprawę załatwić. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że na 

sesji Rady będzie powołany zespół do opiniowania kandydatów na ławników. 

Prosił aby członkowie Komisji spośród siebie wybrali osoby do składu Zespołu. 

Komisje zaproponowały następujące osoby: 

Kacprzyk Zbigniew, Stanisław Motyl, Czesław Lewecki, Król Ignacy, 

Sierajewski Robert. Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał zebranych z 

wnioskiem który wpłynął do Rady w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Nowego Miasta o.o. Gabrielowi – kapucynowi który od początku 

związany jest z procesem beatyfikacji bł. O. Honorata Koźmińskiego jak 

również innych oraz związany jest z naszym miastem i środowiskiem. Prosił o 

bliższe zapoznanie się z w/w wnioskiem.  



Wiceprzewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 29 sierpnia 2007 roku 
W posiedzeniu Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą udział wzięli członkowie Komisji oraz: 

1. Inspektor UMiG    p. Bogumił Strumiłło 

2. Skarbnik Miasta i Gminy  p. Ewa Bator 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji wraz z inspektorem Urzędu p. Bogumiłem Strumiłło 

wizytowali szkoły. Po wizycie Komisja stwierdziła, że najlepiej pod względem 

remontów przygotowane jest Publiczne Gimnazjum. Natomiast w Publicznej 

Szkole Podstawowej wymagane jest remont podłóg w klasach i na korytarzach 

oraz malowanie sal lekcyjnych i korytarzy. Wymaga również ocieplenia 

budynek szkoły i pomalowanie elewacji. W PSP w Żdżarach szkoła jest po 

wymianach podłóg ale Dyrektor i Rada prosiłaby w miarę możliwości o 

wyłożenie drogi prowadzącej do szkoły płytami pozyskanymi z rozbiórek 

chodników, następnie o przestawienie kontenera na lewą stronę oraz o 

wyłożenie placu reprezentacyjnego kostką.  
Inspektor Urzędu p. Bogumił Strumiłło poinformował o konieczności zakupu 

nowego samochodu do przewozów uczniów. Skarbnik Miasta i Gminy 

poinformowała że p. Burmistrz czyni starania o pozyskanie samochodu z 

funduszy PEFRONU. Członkowie Komisji zaproponowali aby czynić starania o 

środki na mikrobus.  

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał które to zaopiniowali 

pozytywnie. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od dnia 27 lipca 2007r. do 31 sierpnia 2007r. 
1. W dniu 27 lipca 2007r. podpisano z firmą PPHU Export – Import  

„MAKDREW” w Radomiu umowę sprzedaży na zakup i montaż 3 placów 

zabaw tj. przy ul. Ogrodowej i przy ul. Tomaszowskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą oraz w Żdżarach. Ogólny koszt brutto – 22.374,80zł. 

2. W dniu 31 lipca 2007r. został złożony do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Radomiu wniosek szczegółowy dotyczący 

przyznanej pożyczki w wysokości do 600 tys.zł na przebudowę i rozbudowę 
oczyszczalni ścieków w Nowym mieście nad Pilicą. 

3. W dniu 31 lipca 2007r. dokonano odbioru końcowego drogi powiatowej we wsi 

Waliska. Wartość zadania 362.275zł. Wykonano 1100 mb asfaltu o szerokości 

5m. Zadanie sfinansowano wspólnie ze Starostwem Powiatowym Grójec. 



Udział finansowy zadania 50% Starostwo Grójec i 50% Urząd Miasta i Gminy 

Nowe Miasto n.P. 

4. W dniu 15 sierpnia 2007r. odbyła się w Kościele Parafialnym w Nowym 

Mieście n.P. uroczystość patriotyczno – religijna upamiętniająca rocznicę 
Bitwy Warszawskiej (Cud nad Wisłą). Po Mszy Świętej złożono wiązanki pod 

pomnikiem na Pl. Kościuszki. 

5. W dniu 20 sierpnia 2007r. ogłoszono przetarg na budowę parkingu przy 

cmentarzu w ciągu drogi wojewódzkiej nr 707 w Żdżarach. 

6. W dniu 22 sierpnia 2007r. dokonano odbioru końcowego zadania modernizacja 

drogi transportu rolnego na gruntach wsi Domaniewice. Całkowita wartość 
zadania 238.608,61zł. Wykonano 1350,00mb drogi o nawierzchni bitumicznej, 

o szerokości 4m na podbudowie grubości 10cm z materiału kamiennego i 

szerokości 4,40m. 

7. W dniu 23 sierpnia 2007r. został ogłoszony przetarg nieograniczony na budowę 
przejścia rurociągów wodociągowych (przejścia poprzeczne szt.7) pod drogą 
wojewódzką Nr 728 w Żdżarkach. 

8. W dniu 23 sierpnia 2007r. powołana Komisja dokonała odbioru wybudowanej 

sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami etap III w Nowym Mieście. 

Wykonano 1691mb sieci i 16 przyłączy kanalizacyjnych za kwotę 
278.462,87zł. 

9. W dniu 26 sierpnia 2007r. odbyły się dożynki gminne w parku miejskim w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Dożynki rozpoczęły się Mszą Świętą dziękczynną 
za tegoroczne zbiory.  

Burmistrz Miasta i Gminy serdecznie podziękowała za przygotowanie wieńców 

dożynkowych przez następujące sołectwa: 

• Wał,  

• Bieliny,  

• Nowe Bieliny,  

• Domaniewice,  

• Świdrygały,  

• Dąbrowa-Józefów – 1 wieniec,  

• Nowe Łęgonice, 

• Strzałki-Nowe Strzałki-Sańbórz i Zalesie – 1 wieniec, 

• Sacin, 

• Łęgonice, 

• Promnik  

• Pobiedna, 

• Żdżary  

Poinformowała że, po Mszy Św. 22 rolników zostało odznaczonych odznaką 
honorową „Zasłużony  dla Rolnictwa” i były to następujące osoby: 

1. Leszek Wójcik  Zalesie 

2. Paweł Walczak  Nowe Strzałki 

3. Sławomir Rataj  Żdżary 

4. Marek Jędrzejewski  ul. Bielińskiego, Nowe Miasto n.P. 

5. Jan Kupis   Wierzchy  

6. Karol Iwanicki  Świdrygały 



7. Tomasz Damaz  Zalesie 

8. Zbigniew Kowalczyk Nowe Strzałki 

9. Witold Biernacki  Strzałki 

10. Tomasz Zawadzki  Sacin 

11. Tadeusz Dziedzic  Rudki 

12. Zbigniew Kowalczyk Promnik 

13. Jan Pęzik   Łęgonice 

14. Sławomir Walczak  Łęgonice 

15. Wojciech Kwaśniak  Gostomia 

16. Dariusz Staszewski  Godzimierz  

17. Adam Zawadzki  Bełek  

18. Tadeusz Maciak  Rokitnica 

19. Zbigniew Słomiński Sacin 

20. Antoni Nowakowski Sańbórz 

21. Edmund Pietrzak  Sańbórz  

22. Włodzimierz Kotaniec Jankowice 

 

Około godz. 18.
00

 rozpoczęła się druga część uroczystości z następującym 

programem: 

• „Miasteczko filmowe dzieciom” – czyli znani aktorzy czytali bajki 

dzieciom. 

• Koncert Urszuli z zespołem. 

• Koncert zespołu Remate Controlled. 

• Występ zespołu „Średnia 55”. 

 

Wszystkim, którzy przyczynili się do przygotowania dożynek składam podziękowania. 

 

10. W dniu 27 sierpnia 2007r. podpisano umowę z firmą Instalatorstwo Sanitarne i 

 C.O. Budowa  Sieci Wod.-Kan. z Brzezin na budowę sieci wodociągowej 

 długości 290mb w Nowym Mieście n.P. (od istniejącej sieci w ulicy – drodze  

 nr 2024 do istniejącej sieci na terenie Wojskowej Agencji Mieszkaniowej). 

11. Ogłoszony został przetarg na przebudowę trybun stadionu miejskiego przy ul. 

 Szkolnej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
12. Ogłoszony został przetarg na zbycie dwóch lokali położonych w Nowym 

 Mieście nad Pilicą przy ul. Rawskiej 19 (dawna weterynaria). 

 

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera przekazał podziękowania od 

mieszkańców za udane dożynki. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk na wstępie odczytał 

pozdrowienia dla wszystkich radnych od radnego p. Lecha Staniszewskiego 

który jest w Stanach. Poinformował, że uczestniczył również we wszystkich 

uroczystościach które były w okresie międzysesyjnym oraz serdecznie 

podziękował wszystkim tym którzy ponieśli trud w pracach na wieńcami 



dożynkowymi i za to że tak licznie wzięli udział w dożynkach. W dniu 3 

sierpnia br. przyszło pismo od Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta w 

sprawie przeznaczenia środków w budżecie na założenie monitoringu w 

newralgicznych punktach miasta. Poinformował również o zaproszeniu na 

pielgrzymkę samorządowców na Jasną Górę ale z uwagi na to że było to 26 

sierpnia w czasie trwania naszych dożynek radni z zaproszenia nie skorzystali. 

W dniu 14 sierpnia 2007 roku wpłynął wniosek od Burmistrza Miasta i Gminy 

p. Barbary Gąsiorowskiej o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Z tymi stawkami radni zapoznają się na najbliższych 

Komisjach. W dniu 21 sierpnia br wpłynął wniosek od Proboszcza Parafii ks. 

Stanisława Lecha i Gwardiana Klasztoru O. Kapucynów w sprawie nadania 

tytułu honorowego obywatelstwa Nowego Miasta dla o. Gabriela 

Bartoszewskiego. Przewodniczący Rady odczytał wniosek. W dniu 28 sierpnia 

wpłynęło pismo od mieszkańców osiedla przy ul. Tomaszowskiej w sprawie 

remontu budowy sieci kanalizacyjnej poparty podpisami mieszkańców.  

Przewodniczący rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Poprosił Skarbnika Miasta i Gminy p. 

Ewę Bator o zreferowanie projektu uchwały. Skarbnik Miasta i Gminy p. Bator 

Ewa poinformowała, że dokonuje się zmian w dochodach które zwiększa się o 

kwotę 51 072 zł i dochody po zmianach wynoszą 13 841 844 zł oraz w 

wydatkach, które zwiększa się o kwotę 54 072 zł i wydatki po zmianach 

wynoszą 15 289 753 zł. Zmiany zostały dokonane wskutek przyznana dotacji 

celowych na sfinansowanie w ramach wdrażania reformy oświaty – nauczania 

języka angielskiego w klasie pierwszej i drugiej szkoły podstawowej w roku 

szkolnym 2007/2008 w okresie wrzesień – grudzień 2007r. oraz dotacji celowej 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu podręczników dla dzieci 

rozpoczynających roczne przygotowanie przedszkolne lub naukę w klasach I – 

III szkoły podstawowej oraz dofinansowanie zakupu jednolitego stroju dla 

uczniów szkół podstawowych i gimnazjum zgodnie z uchwałą Rady Ministrów 

w sprawie Rządowego programu pomocy uczniom w 2007 roku. 

W wyniku powyższych zmian deficyt ulega zwiększeniu i wynosi 1 447 909 zł. 

Uległ zmianie załącznik nr 7a do uchwały budżetowej z dnia 12 stycznia 2007 

roku i załącznik nr 7c . Pytań nie stwierdzono. Przewodniczący Rady stwierdził, 

że Komisje zaopiniowały zmiany pozytywnie, przystąpił więc do głosowania 

nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0, uchwalono uchwałę Nr XII/88/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 



Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wartości jednego punktu w złotych w 

punktowym systemie wynagradzania dla pracowników Zakładu Usług 

Komunalnych będący jednostką organizacyjną gminy w Nowym Mieście nad 

Pilicą. Pytań do powyżej przedstawionego projektu uchwały nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 

14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XII/89/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

 
PKT 7c 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 
Kacprzyk odczytał projekt uchwały w sprawie rozwiązania i likwidacji 

Związku Gmin „Pilica”. Poinformował, że projekt uchwały omawiany był na 

Komisjach Rady, na których to został zaopiniowany pozytywnie. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie stwierdzono. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem.  

W głosowaniu za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 na stan obecnych 14 

radnych uchwalono uchwałę Nr XII/90/2007 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi /załącznik nr 5 do niniejszego protokółu/. 

 

 
 
 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 

zespołu do opiniowania kandydatów zgłoszonych na ławników do Sądu 

Rejonowego w Grójcu na kadencję lat 2008 – 2012. Poinformował, że radni na 

Komisjach zgłosili kandydatury następujących radnych: Kacprzyk Zbigniew, 

Motyl Stanisław, Król Ignacy, Lewecki Czesław, Sierajewski Robert. Pytań i 

uwag nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr 

XII/91/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 9 
Radny p. Mirosław Bors zgłosił wniosek o ustawienie znaku w Domaniewicach 

informującego o ograniczeniu prędkości do 40 km oraz znaku uwaga zwierzęta 



domowe. Prosił o wystosowanie pisma do Zarządu dróg powiatowych w 

powyższych sprawach. 

Radny p. Ryszard Lewecki zgłosił wniosek o oznaczenie pasami przejścia dla 

pieszych przy tzw. trzeciej bramie na ul. Tomaszowskiej do przystanku który 

jest usytuowany przy ul. Góra. 

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera prosił o ustawienie nowego 

kontenera na wsi bo kontener który stoi teraz jest dziurawy i wysypują się z 

niego śmieci. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała      Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


